
 

 

Styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 
Söndag 21 januari kl. 10:00, via teams 

Närvarande: Bo Roos, Bengt Larsson, Thomas Johansson, Ann Ohlsson, Karin Arvidsson, Björn 

Westling, Gullvi Högberg, Leif Axelsson, Anna Syberfeldt. 

1. Mötets öppnande. Thomas öppnar mötet. 

2. Val av justerare. Bengt utses som justerare. 

3. Föregående protokoll. Vi godkänner föregående protokoll. 

4. Ekonomi. 

Bengt Larsson lämnar en rapport kring distriktets ekonomi. Färre startande i DM-tävlingar, ger lite 

plus mot budget. 

5. Riksstämman 

Ann Ohlsson berättar om riksstämman. Ekonomin i SBF 22/23 några hundra tusen plus, SM-veckan 

genererar ca 2% av inkomsterna. 6 Motioner, alla avslogs. Det kommer mer kursmaterial för 

Minibridge/vidareutveckling under 2024, minibridge har fungerat väldigt bra på olika klubbar. 

6. Årets division IV och kommande års division III 

VBF har fem platser till nästa års division III. Följande klubbar har tackat ja till platser Borås BA, 

Falköpings BS, Skövde BA (två lag) och Tidaholms BK. Bengt Larsson informerar om preliminära 

spelorter, då Västergötland har många lag i Div. 3.  

7. Kontaktpersoner och medlemsmatriklar 

Ordförandens förslag: Mejl har skickats vid två tillfällen till kontaktpersoner i respektive klubb med 

påminnelse om att gå igenom klubbarnas medlemsmatriklar. Vi ber styrelsemedlemmarna 

kontrollera sina hemklubbar en extra gång.  

8. DM Lag 

• DM-damer. Anna berättar att över 40 par redan anmälda till nästa helgs tävling. 

Uppmärksammat både av förbundet och andra distrikt. Personliga inbjudan har gett bra 

effekt.  

• DM-lag. Vi kommer se över tävlingsformatet nästa år, färre lag gör det svårare att fylla 

semifinalerna just nu. 

9. Lagtävling med handikapp i maj 

Vi undersöker om någon annan klubb är intresserad av att genomföra det arrangemang som i några 

år varit i Vårgårda. Bo och Gullvi undersöker om Skara eller Lidköping är intresserade. 

10. Tidpunkt för nästa styrelsemöte 

Söndag 7 april kl.10:00. 

11. Övriga frågor. Vi försöker skapa inbjudan/uppmaning för Mixed-DM liknande den Anna gjort 

för DM-damer, Anna och Thomas samarbetar om ett förslag. 

12. Thomas Avslutar mötet. 

 

 

 

 

 

 

___________________    ______________ 

Bo Roos      Bengt Larsson 


